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 ةضراعلا, ة%ق%بطتلا ة%ل#لا

 ة:789لا دراوملا ةرادإ مول,د

 جمان/.لا ملعت تاجرخم

 مهفلاو ةفرعملا

 K1 .لامعلأا ?ع اه>;ثأتو ة7جراخلا ةئ3بلل مهفلاو ةفرعملا راهظإ

R ةمدختسملا ة7عونلاو ة7مKلا تاودلأاو ب7لاسلأل E<Fيساسلأا مهفلاو ةفرعملا راهظإ
F
S لا ءارجإUثوح R

F
S لامعلأا.  K2 

 K3 .ة^ab`لا دراوملا ةرادإ ةسراممو ة̂[ظنب ةقلعتملا ئداUملاو تاسرامملاو م7هافملاX ةفرعملا راهظإ

R ةراتخم تاعوضوم لوح ة7لاحلا ثاحXلأاو تا̂[ظنلل E<Fلماشلا مهفلاو ةفرعملا راهظإ
F
S لا دراوملا ةرادإ`ab^ة، 

R ة7نهملا ةسرامملا م7يقتل ة̂[ظنلا رطلأا ف7ظوتو
F
S ة7عقاولا تاقا7سلا. 

K4 

 تاراهملا

R ةlددعلا تاراهملا قيبطت
F
S شملا لحnملا د7قعتلا تاذ تلا;qFاlملا ة7للاقتسلااو د;qFاlبلاطلا مدقت عم ةد R

F
S 

  .جهنملا
S1 

 S2 .اهب لصاوتلاو اهل7لحتو اهتجلاعمو تامولعملا عاجq;سلا ة7لاعفX تامولعملا ا7جولونكت مادختسا

R ة7عونلاو ة7مKلا تاودلأاو ب7لاسلأا قيبطت
F
S شملا لحو ل7لحتnةر̂ادلإاو ة7لاملا تلا. S3 

R لمأتلا ?ع ةردقلا راهظإ
F
S سلأاو لامعلأا حاجنل ة7س{ئرلا لماوعلاUلا باKاهلشف ءارو ةنما.  S4 

 لصاوتلاو ،ةUسانم لامعأ ططخ عضوو ،ةر̂اجتلا صرفلا دlدحت ?ع ةردقلا لثم ،ةlدا̂[لا تاراهملا ر^�طت

 .دراوملا د7لوتو معدلا ?ع لوصحلل ططخلا ەذهل لاعّفلا
S5 

 ة1لوؤسملاو ة1للاقتسلااو م1قلا

R ،ا7ًباتكو ا7ًهفش ،ة7لاعفX لصاوتلل تاصصختلا ةددعتم قرف عم لمعلا
F
S لمعلا ةئ3ب.  V1 

R ة7نقتلا تامدخلا لوح راnفأ ر^�طت
F
S تاعاطقلا عيمجل تلااجملا فلتخم.  V2 

R ة7نقتلاو ة7ملعلا تامدخلا ل7لحت
F
S تاعاطقلا عيمجل تلااجملا فلتخم V3 
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Applied College in Alarda 

Diploma on Human Resources Management  

Program Learning Outcomes 
 

Knowledge and Understanding 

K1 Demonstrate knowledge and understanding of the external environment and its 
impact on business 

K2 Demonstrate fundamental knowledge and understanding of quantitative and 
qualitative methods and tools used to conduct research in business. 

K3 Demonstrate knowledge in the concepts, practices and principles related to 
Human Resource Management theory and practice. 

K4 

Demonstrate comprehensive knowledge and understanding of theories and 
current research on selected topics in Human Resource Management and 
employ theoretical frameworks to evaluate professional practice in real-world 
contexts. 

Skills 

S1 Apply numeric skills in solving problems of increasing complexity and with 
increasing autonomy as students progress through the curriculum. 

S2 Make use of Information Technology effectively to retrieve, process, analyze and 
communicate information. 

S3 Apply qualitative and/or quantitative methods and tools in analyzing and solving 
financial and managerial problems. 

S4 Demonstrate ability to reflect on the key drivers of business success and the 
causes underlying business failure. 

S5 
Develop entrepreneurial skills, such as the ability to identify business 
opportunities, devise appropriate business plans, and communicate these plans 
effectively to gain support and generate resources. 

Values, Autonomy, and Responsibility 

V1 Work with multi-disciplinary teams to communicate effectively, both in written 
and oral forms, in office environment. 

V2 Develop ideas about technical services in various fields for all sectors. 
V3 Analyze scientific and technical services in various fields for all sectors 

 
 

 


